
REPUBLIKA HRVATSKA       
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 

       Zagreb, 28. ožujka 2019. godine 
 
 

Z A P I S N I K 
s 11-19 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 28. ožujka 2019.   

 
Započeto u 11.00 sati 

 
 
PRISUTNI: Josip Popovac, Anita Malenica, Davor Marić, Damir Bučević i Vanja 

Gavran 
 
NEDOSTAJE: Robert Tomljenović 
 
OSTALI 
PRISUTNI: Miro Križan, Stanislav Bender, Marijana Lalić i Roberta Grgić 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća g. Josip Popovac i konstatirao da postoji kvorum 
za donošenje pravovaljanih odluka, te je predložio sljedeći dnevni red: 
 
DNEVNI RED 
 

1. Ovjera Zapisnika 
2. Nadzor nad radom pružatelja medijskih usluga 
3. Prijedlog odluke o sklapanju ugovora o pružanju sistematskih pregleda s 

Poliklinikom Croatia zdravstveno osiguranje 
4. Izvješće HRT-a o provedbi članka 11. Zakona o HRT-u 
5. Prijedlog odluke o davanju dopuštenja društvu Discovery d.o.o. za satelitski, 

internetski, kabelski prijenos i druge dopuštene oblike prijenosa 
audiovizualnog programa za kanal HORORTV 

6. HAKOM - tehnički parametri nakladnika Radio Trsat d.o.o. 
7. Molba društva IN ECO d.o.o. za produljenjem roka za obavljanje tehničkog 

pregleda 
8. Prijedlog odluke o upisu pružatelja elektroničke publikacije u Knjigu pružatelja 
9. Razno 

 
 

Dnevni red je jednoglasno usvojen  
 
 

Ad. 1.  Jednoglasno je odlučeno: 
 Ovjerava se zapisnik s 10-19 sjednice Vijeća. 
 
Ad. 2.  Jednoglasno je odlučeno: 

a) Temeljem pritužbe na kako je navedeno "pristrano pisanje" u članku 
„Ruše li Gabrijelu Žalac nezadovoljnici iz HDZ-a pakirajući joj aferu 
Mercedes“ objavljenog na portalu Maxportal.hr, dana 20. ožujka 2019., 
utvrđeno je da nema kršenja ZEM-a. 

b) Temeljem proslijeđene pritužbe na moguće prikriveno oglašavanje u 
emisiji Nedjeljom u 2 emitiranoj dana  3. veljače 2019. na kanalu HTV 1, 
nakladnika Hrvatska radiotelevizije, utvrđeno je da nema kršenja ZEM-
a. 

 



Ad. 3.  Jednoglasno je odlučeno: 
AEM će s Poliklinikom Croatia zdravstveno osiguranje sklopiti ugovor o 
pružanju usluge sistematskih pregleda na period od godine dana. Iznos 
za žene iznosi 1.250,00 kn dok za muškarce iznosi 1.200,00 kn. 
 

Ad. 4.  Jednoglasno je odlučeno: 
 Prihvaća se Izvješće HRT-a za 2018. godinu o provedbi članka 11. Zakona 

o HRT-u. 
 
Ad. 5. Jednoglasno je odlučeno: 
 Daje se dopuštenje društvu Discovery d.o.o., 204. Vukovarske brigade 

43, Vukovar, OIB: 75028907826 za satelitski, internetski, kabelski 
prijenos i druge dopuštene oblike prijenosa audiovizualnog programa 
za kanal HORORTV. Dopuštenje se izdaje na razdoblje od 10 godina. 

 
Ad. 6.  Jednoglasno je odlučeno: 
 Sukladno dopisu HAKOM-a, a temeljem zahtjeva nakladnika Radio 

Trsat d.o.o. za dopunu pokrivanja radijskim signalom područja koncesije 
dodjelom odašiljača na lokaciji Delnice prijenosne frekvencije 100.1 MHz, 
Vijeće je s istim suglasno. 

 
Ad. 7.  Jednoglasno je odlučeno: 
 Temeljem zamolbe društva IN ECO d.o.o. za produljenjem roka za 

obavljanja tehničkog pregleda od 25. ožujka 2019., rok za podnošenje 
zahtjeva za obavljanje tehničkog pregleda, rok za obavljanje tehničkog 
pregleda te rok za sklapanje Ugovora o koncesiji je 30. travanj 2019. 
godine. 

 
Ad. 8.  Jednoglasno je odlučeno: 
 Na temelju članka 80. stavak 2. i 3. ZEM-a i članka 9. stavak 1. Pravilnika 

o upisniku pružatelja medijskih usluga, elektroničkih publikacija i 
neprofitnih proizvođača audiovizualnog i/ili radijskog programa u 
Knjigu pružatelja elektroničkih publikacija upisuje se: 

 
 Nuntium j.d.o.o.  – www.ivijesti.hr 

 
Ad. 9.   a) Na prijedlog g. Gavrana, članovima Vijeća će se proslijediti podaci 

(statistika) o prihodima (naknada 0,5%) pružatelja medijskih usluga 
audiovizualnog programa za satelitski, internetski, kabelski i druge 
dopuštene oblike prijenosa i pružatelje medijske usluge obavljanja 
djelatnosti pružanja audio i/ili audiovizualnih medijskih usluga na 
zahtjev unatrag pet godina.. 

 b) Na prijedlog g. Gavrana da se od HAKOM-a zatraži da prije 
postupanja po zamolbama nakladnika za poboljšanjem čujnosti, 
predmetne zamolbe dostavi Vijeću, g. Popovac je kratko odgovorio da 
je predmetna problematika (odnosno put komunikacije s 
nakladnicima)  već dogovoren s vodstvom HAKOM-a, ali da će se isti još 
jednom na navedeni podsjetiti. 
c) G. Popovac je kratko izvijestio članove Vijeća o zamolbi nakladnika 
Antenna d.o.o. (koncesijsko područje Zadar, L-ZD) za dislokacijom 
odašiljača na Ugljan. Sukladno navedenom, g. Marić i g. Bučević će 
kontaktirati HAKOM da se vidi da li postoji neko rješenje za njihov 
problem, a ako ne da im se dozvoli dislokacija odašiljača.  
d) Na upit gđe. Malenice što je s provjerom kadrovskih uvjeta 
nakladnika radija, g. Popovac je kratko odgovorio da će se idući tjedan 
održati sastanci s onim nakladnicima radija kod kojih evidentno postoje 
navedeni problemi, a postoji mogućnost i neposrednog nadzora. 

http://www.ivijesti.hr/


e)  Na upit gđe. Malenice što je s pritužbom gđe. Buljan Flander vezano 
za status portala hrnews.hr., voditelj nadzora je istaknuo da je predmet 
još u obradi, ali da predmetni portal nije aktivan od svibnja prošle 
godine, te da se pritužba zapravo odnosi na njihovu Facebook stranicu 
za koju AEM nije nadležan. 

 
 
  

Dovršeno u 11:30 sati 
 
 
 
 

Zapisnik sastavila            Predsjednik Vijeća 
Roberta Grgić                               Josip Popovac 


